



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 dec 2024	Side 1/7
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: 1.12.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	.	Ansvar
17:00-17:10	1.0	<p>Formalia</p> <p>Valg af dirigent og referent</p> <p>Hhv. Cæcilie og Mathias</p> <p>Godkendelse af seneste referat</p>	.	Cæcilie
17:10-18:10	2.0	<p>Siden sidst / drift</p> <ul style="list-style-type: none"> - Velkommen til de nye <p>Velkommen til alle! Klasse med så mange nye.</p> <ul style="list-style-type: none"> - YODA i subspecialerne <p>YODA har nu repræsentanter i:</p> <p>Skulder-Albue, DSSAK, (Dennis Karimi)</p> <p>Infektionskirurgisk, DSOI (Fredrik Holm)</p> <p>Traume, DOT (skal vælges, se nedenfor)</p> <p>YL-medlemmer (som vælges af den respektive GF for selskabet):</p> <p>Hånd, DSfH (forventeligt, se nedenfor)</p> <p>Idræt, SAKS</p> <p>Allo, DSHK</p> <p>Har hverken eller, men som vi arbejder videre:</p> <p>Børn, DPOS</p> <p>Fod/ankel, DFAS</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ DOT <p>DOT har godkendt et YODA-bestyrelsesmedlem uden stemmeret, som udpeges af YODA's bestyrelse for en 3-årig periode (samme længde som DOT-bestyrelsesmedlemmer). Cæcilie og Christina går videre sammen med DOT om medlemmet skal være uddannelseslæge og i så fald hvor lang tid medlemmet må have igen inden det bliver speciallæge.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Dsfh 	.	FU



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 dec 2024	Side 2/7
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: 1.12.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	.	Ansvar
		<p>DSfH åbne overfor YL-medlem (valgt af dem, ikke YODA) kunne ikke godkende til deres GF grundet deres vedtægter. Kommer ekstraordinær GF til januar, hvor forventeligt stemmes igennem.</p> <p>Christina har haft korrespondance med Knæ/hofte, vil gerne samarbejde, men umiddelbart ikke indstillet på et YODA-best.medlem.</p> <p>Også samtale med Fod/ankel.</p> <p>Idræt har valgt nyt YL-best.medlem, som vi regner med at kunne samarbejde godt med.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Deltagelse i forårsmøde? <p>Sendes invitation til de yngre læger-repæresentanter i subspecialerne til Internatmødet, hvor halvdelen af dagen afsættes til møde med dem. Besluttet at YL-repræsentanterne får en dagsbillet til Forårsmødet (uden overnatning)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status YNOF 2026 <p>Udfordring med lokation. Tivoli bliver for dyrt. Panum var oplagt, men vil ikke udlåne undervisningslokaler, hvilket umuliggør vores setup.</p> <p>Cæcilie har talt med eventbureau omkring at kunne afholde i Parken. Vil evt. kunne kombineres med lokaler på Panum. Eneste problem er risikoen for at FCK skal spille Champions League.</p> <p>Christina: Skal vi invitere andre YNOF repræsentanter?</p> <p>Martin: YL-subspecialerepræsentanter kan inviteres med til ideer og arbejde med workshops.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Deltagelse på forårsmøde 2025 ○ CF møde m/NOF+DOS d. 11/12 <ul style="list-style-type: none"> - Internatmøde 2025 - Status gave til UAO/UAA/UKYL <p>Ikke materialiseret sig i fysisk gaver. Mange repræsentanter og meget logistik.</p>		



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 dec 2024	Side 3/7
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: 1.12.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	.	Ansvar
		<p>Martin foreslår en UKYL-dag i YODA-regi. Her kan UKYL få gave med.</p> <p>Foreslås i efteråret og som regionalt. YODA sørger for lokation og mad.</p> <p>Martin og Joost arbejder på oplæg til format til næste bestyrelsesmøde.</p>		
	2.1	<p><u>Forårsmøde</u></p> <p>Status</p> <p>Cæcilie fremlægger foreløbigt program for FM25.</p> <p>Foreslås Martin Lindberg, OUH, og Anders Troelsen, Hvidovre som forelæsere til første session formiddag.</p> <p>Workshops kører ift. undervisere, fraset:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Problemer med Skulder-Albue workshop, da der er et Skulder-møde samtidig, men A.K. Belling har givet udsagn om at der godt kan stilles med nogen. 2) C og C taler om ideer til workshop for knækirurgi. 3) De små led lidt uvist om hvem det kommer (Hans Tromborg), men skulle være styr på evt. afløser. <p>AO lagt Advanced-kurset oveni.... Derfor kan Synthes kan ikke stille med mandskab, men vil gerne stille med materiel.</p> <p>Cæcilie lægger op til drøftelse om vi skal differentiere på pris til industrien for standplads til FM afhængigt af bidrag, da der findes en del mindre firmaer som ikke ønsker at ligge 10.000 for en standplads. Herunder at industrien kan sponsere dagsbilletter.</p> <p>FU og FM-ansvarlig laver oplæg til model for dette.</p> <p>Surgiteam ønsker ikke sponsore Beer and Nuts da de har gjort det i flere år, men vil gerne sponsere dagsbilletter.</p> <p>Festudvalg til FM nedsættes til januar.</p>		Cæcilie
	2.2	<p><u>Regionerne</u></p> <p>SYD:</p>		Kia Trine Anne Sopl



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 dec 2024	Side 4/7
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: 1.12.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	.	Ansvar
		<p>Specialernes dag gået godt. Planlægges til nye Reg Syd-repræsentant.</p> <p>Regionalt uddannelsesudvalg: Diskuteret ligestilling, afbrudte forløb grundet barsel og mulighed for forlængelse, grundet opnåede kompetencer vil ingen dog betale forlængelsen. Konklusion: Skal diskuteres højere oppe.</p> <p>Generelt problem i Syd at der ikke er mange uklass. Stillinger, hvorfor post-intro'er "tvinges" ind i HU deraf og kan ende med at mangle kompetencer, jf. ovenstående om barsel.</p> <p>Martin tager det gerne med til UDDU og "YODA mener"</p> <p>Martin tager kontakt med Gyn/Obs angående hvordan de har forlængelser.</p> <p>I Syd oprettes speciallægestillinger som dækker henover subspecialer og vagtfunktion o.l. fordi der ikke er pladser i subspecialerne.</p> <p>ØST:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skadestuekursus <p>Få deltagere denne gang, 8-9.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Specialkursus m. skadestue teori + undersøgelsesteknik <p>Hospital i Øst har spurgt om vi kan komme ud på afdelingen og lave ovenstående.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Uddannelsesrådsmøde 22/1 <p>Trine kan ikke deltage i ovenstående grundet A-kursus, ej heller øvrige Øst-bestyrelsesmedlemmer. Trine forsøger at finde anden repræsentant.</p> <p>NORD:</p> <p>Anne Sophie ny, fået overlevering fra Chris.</p> <p>Udfordring i Nord fortsat at kunne tiltrække medlemmer. Sårkurset måtte aflyses, kun 3 medlemmer, som skal refunderes.</p> <p>Christina: Måske skal der anderledes kurser end de faste til i Nord, som kan tiltrække flere. Kursus i Børn? Ser på det i nye YODA Regionsråd i Nord.</p> <p>Uddannelsesråd: Mulig ændring i Intro-stilling på AUH.</p>		



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 dec 2024	Side 5/7
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: 1.12.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	.	Ansvar
		Snak om at HU'er i Aarhus ikke skal have højt spec. traume, men tumor, dette er vedtaget. Martin vil gerne tage dette på UDDU igen.		
18.10-18:30		Pause		
18:30-20:00	2.3	<u>Forskningsudvalget</u> <ul style="list-style-type: none"> - Aktuelle medlemmer <ul style="list-style-type: none"> o Midt, Syd og Øst nu repræsenteret - Hvad er der på tegnebrættet? <ul style="list-style-type: none"> o Vision om at 'samle' de forskningsinteresserede YODAer o Arrangementer for forskningsinteresserede 		Christian
	2.4	<u>Uddannelsesudvalget</u> Samarbejde med PORTOS omkring undervisere. Er det fremtiden for vores skadestuekursus? Sammen med basisgrupperne på de forskellige universiteter Hjemmesiden skal opdateres på uddannelsesfronten		Martin
	2.5	<u>Kursusudvalget</u> <ul style="list-style-type: none"> - Regionsudvalget Kommet to ansøgere til Øst. Ingen i Syd og Nord. Stiler efter 1-3 medlemmer i udvalget. Indtil videre vælger Regionsrepræsentanten sit udvalg og melder tilbage til Kursusrepræsentant med status. FU færdiggør drejebog Regionsudvalgenes strukturering. <ul style="list-style-type: none"> - Status kurser Foråret 2025 ØST: Sårkurset planlægges til på Herlev. Joost og Mathias planlægger lokaler og forplejning. <ul style="list-style-type: none"> - Hvad skal vi med skadestuekurserne? Diskussion om vi skal fortsætte Skadestuekurset, der kommer færre deltagere i alle regioner. 		Joost



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 dec 2024	Side 6/7
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: 1.12.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	.	Ansvar
		<p>Martin haft kontakt med PORTOS (KU), som efterspurgte undervisere, skal vi begynde at afholde kursus med basisgrupper i stedet?</p> <p>Trine kontaktet af to, der gerne vil opdatere Skadestue-kursusmateriale.</p> <p>Beslutning: Skadestuekurser overgår til "on-demand", hvor afdelingerne køber kurset af os. Undervisere uden løn (evt. fri med løn). Fortsat gavebudget 250 kr. pr. underviser. Trine + FU gennemregner pris for kurset.</p>		
	2.6	<p><u>Web og nyhedsbrev</u></p> <p>Benjamin ny. Lægger op til at rydde op i hjemmeside, som er 15 år gammel efterhånden og helt forældet og duer ikke på telefon.</p> <p>Oplæg til om der skal lappes på det gamle eller laves helt ny. Bliver ikke dyrere, men er et stort arbejde at lave ny og "starte" forfra dvs. tidligere blogs forsvinder. Statistiske sider kan føres over.</p> <p>Beslutning: Benjamin vil gerne lave oplæg til ny hjemmeside, herunder arbejdsmængde, besluttet at må få it-konsulent-bistand, kan indhente tilbud på dette ved behov.</p> <p>Der skal udarbejdes privatlivspolitik og cookie-politik samt to-faktorgodkendelse, udarbejder Benjamin.</p> <p>Nyhedsbrevet forsøges blive mere synligt.</p>		Benjamin
20:00-20:15	3.0	<p><u>Evt.</u></p> <p>Opfordring fra Formanden til at alle opdaterer Hvidbøger i Box'en. Mange er forældede.</p> <p>Kirurgiske Adgange i Aarhus: Øst i oktober 25, og maj 26. Nord kigger på om efterår 26.</p> <p>Næste bestyrelsesmøde: Lørdag d. 8/2-25. Halvdagsmøde i København med middag.</p> <p>Online-møde i slut marts/start april</p> <p>Internatmøde 8. maj og FM 9. maj</p>		



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 dec 2024	Side 7/7
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: 1.12.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	.	Ansvar
		<p>Fysisk møde september 25</p> <p>Online-møde i oktober.</p> <p>GF november.</p> <p>Kasserer siger tak for godkendelse af regnskab. Kigger på evt. ny mail og genbesøger pris på revision. Opretter MitID-adgang til Netbank for FU.</p>		